

UNITED NATIONS

Group of Experts on
Geographical Names
Fifteen Session
Geneva, 7-18 October 1991

WORKING PAPER

NO. 28

Agenda item 15

NAMES OF COUNTRIES OF THE WORLD

Paper presented by the Central, East and Southeast European
Division of the United Nations Group of Experts on Geographical
Names

In the CSFR a publication entitled Names of States and Their Territorial Parts was published in 1982 and its second revised edition was issued in 1988. Nowadays, the third updated edition has been preparing for output.

In Poland the publications devoted to countries names were published in 1976 and 1986.

In Hungary a book entitled Names of Countries was published in 1971 and 1981, and revised several times, the last one being in 1991 /disseminated for internal use only/.

In 1989-1991 Bulgaria has carried on with updating the already published books on names of countries of the world.

Countries participating in the Regional Group X adopted demand for revision of the concerned publications.

Группа экспертов ООН
по географическим названиям

Рабочий материал

15. заседание
Женева, 7-18 октября 1991 г.

№ 28

Пункт 15

НАЗВАНИЯ СТРАН МИРА

Материал предоставила Региональная группа Центральная, Восточная и Юго-Восточная Европа Объединенных Наций Группы экспертов по географическим названиям

В ЧСФР в 1982 г. была издана публикация "Названия стран и их территориальных частей", ее актуализированное издание вышло в 1988 г. В настоящее время готовится ее третье актуализированное издание.

В Польше в 1976 и 1986 гг. были изданы публикации названий стран мира.

В Венгрии была издана публикация "Названия стран и их территориальных частей". Она была несколько раз актуализирована, последний раз в 1991 г. (размножена только для служебных целей).

В период 1989-1991 гг. Болгария продолжала актуализацию ранее изданных публикаций названий стран мира.

Страны X-ой региональной группы осознали потребность продолжать актуализировать эти публикации.